
Zápis ze schůze stravovací komise dne 22. červen 2022 

Přítomni:         Ing. Duben – vedoucí jídelny GZD 

  Bc. Marcela Tomášková, BBA – FGÚ 

Gabriela Trmalová -  FGÚ 

Ing. Věra Topinková – ÚEM 

Mgr. Kamil Vlček, Ph.D. – FGÚ 

Mgr. Adam Eckhardt, Ph.D. – FGÚ 

    

Omluvena:      RNDr. Pavla Erbanová (tel. 2384) – MBÚ 

  Bc. Petra Šimralová (tel. 2178) – MBÚ   

 

 

- Stále se objevují stížnosti na kvalitu polévek (mastné, bez chuti) 

- Přislíbena kontrola velikosti porcí 

- Dochucovadla u salátového baru (kečup, tatarská omáčka, hořčice, ocet, olej) 

doplněna 

- Nově jsou v kantýně k dispozici také saláty v krabičce 

- Vedoucí jídelny oznámil, že by měla být lepší kvalita brambor (nákup raných 

brambor) 

- Stále se objevují stížnosti na teplotu jídel 

- Vegetariánská jídla: 

 Na základně ankety provedené v roce 2019 

(https://sustainable.biomed.cas.cz/nase-projekty/strava/#poster-maso) bylo 

domluveno, že od 10. 7. 2022 budou k dispozici jedenkrát týdně dvě 

vegetariánská jídla 

 Nově je možné nabrat si zeleninový salát ze salátového baru o přiměřené váze 

(do 300g), který je možno doplnit o veje (vařené/ volské oko), které na přání 

připraví obsluha jídelny  -> bude účtováno jako klasické vegetariánské jídlo 

(Varianta D) 

 Vždy by měla být k dispozici jedna vegetariánská polévka 

 V případě smaženého/ sladkého vegetariánského jídla je k dispozici bezmasá 

varianta jiného jídla 

 V salátovém baru je vždy jeden těstovinový/ luštěninový vegetariánský salát 

 

- V týdnu 4. – 9. 7. 2022 bude nabídka jídelny snížena na tři jídla. 

 

- Veškeré návrhy, podněty a připomínky prosím adresujte na e-mail: 

marcela.tomaskova@fgu.cas.cz; nebo zapisujte do knihy přání a stížností 

 

Příští schůze stravovací komise je plánována na středu 7. 9. 2022 v 9.30 hodin v jídelně 

MBÚ.  

 

Zapsala:  Bc. Marcela Tomášková, BBA 

https://sustainable.biomed.cas.cz/nase-projekty/strava/#poster-maso
mailto:marcela.tomaskova@fgu.cas.cz

